
17.2.2025

Zápis z jednání osadního výboru Petrovice

Přítomni : Ladislav Peterka (předseda OV Petrovice), jana Satrapová, jaroslav Krejčí, Václav
Kameník, Marcela Siblíková, Zdeněk Folejtar.

0nýuven,i: Monika Majerová.

1/ Na úvod předseda přivítal všechny přítomné a zhodnotil rok 2024.

2/ Informoval o čerpání fin. prostředků z fondů města Humpolec za rok 2024. Největši položkou na
seznamu byl nákup projektoru.

3/ Navrhl v roce 2025 zakoupení výkonného vysavače a větší skříně na úschovu vybavení OV.

4/ Informoval o konání nás|eduiÍcÍch akci:

1.2. Dětský karneval (proběhlo)

2.3. Masopust

8.3. MDŽ
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Osadní výbor Petrovice jednohlasně schválil následujÍcÍ podporu z fondu občerstvení a materiál . Na
akce MDŽ a Kácení máje 4000 kč. Na akci dětský karneval 1200 KČ.

5/ Předseda OV informoval o nadcházejickn jubileu pani Krejčí. (28.2.)

6/ Dále seznámil s plány na rok 2025:

-Dešťová kanalizace od budovy školy /hasičárny do návesních rybníků.

-Kontejnerové stáni na návsi

-Nákup dětského prvku

-Dotažení odkupu pozemků

-Deratizace

-Umístěni pozinkovaného roštu na malý návesní rybník

-Dokoupeni vybavení obecního traktůrku



-Vrt u fotbalového hřiště

-projekt rekonstrukce budovy školy

"projekt altánu ria návsi ...

7/ Předseda OV seznámil členy s požadavkem SDH Petrovice na zápůjčku rybníků. OV Petrovice
podporuje aktivitu jednotlivých spolků v obci. OV Petrovice není známo, zda-li si o zápůjčku
nezažádal někdo jiný. Předpokládáme, že ne. OV Petrovice preferuje, aby správce umožnil rybníky
využívat pro zájmy občanů místní části. jvýlovy, bruslenI,koupání atd...).

Při splnění výše uvedených požadavků OV jednohlasně SOUHLASÍ se zápůjčkou.

OV nedostal k projednání zápůjčku pozemků fotbalového hřiště a okolí.

8/ DISKUZE:

J.Satrapová vznesla dotaz na možnost urMstění kontejneru na oblečení. (předseda prověří možnosti)

j.Krejčí vznesl dotaz na možnost urrňstěni výdejního boxu.

Pkdseda prověří možnosti výše uvedeného.

9/ Závěr - Předseda poděkoval za účast a informoval o další schůzi cca. za 1,5 měsíce.

Zapsal :

Ověř'l


